
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.08.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslan ci okrem Ing. Malku. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé 
rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia  
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu  
4. Kontrola uznesení  
5. Rozpočtové opatrenie VIII/2021, IX/2021,X/2021  
6. Správa hlavnej kontrolórky obce  
7. Návrh VZN č.1/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu  

nákladov v školách a školských zariadeniach , ktorých zriaďovateľom je  
obec Bystrička  

8. Návrh VZN č.2/2021 o určení názvov ulíc a iných verejných priestranstiev  
9. Individuálna výročná správa obce Bystrička a správa audítora z overenia  

účtovnej závierky za rok 2020  
10. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku  

kultúra v Bystričke  
11. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku  

podnikateľská činnosť obce Bystrička  
12. Žiadosť vedúcej prevádzky p. Debnárovej o zvýšenie doplatku pre  

dôchodcov o 0,20€ od 01.09.2021, stanovisko hlavnej kontrolórky obce  
13. Návrh kúpno-predajnej zmluvy medzi obcou Bystrička a p. Tomášom  

Matulom /motor do hasičskej striekačky/ 
14.  Došlá korešpondencia, rôzne 
15.  Diskusia 
16.  Záver 

 



 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Matula , Ing. Korbeľ a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Rendek a Ing. Košút 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie.  
 
5. Rozpočtové opatrenie VIII/2021, IX/2021,X/2021  
Starostka – materiály poslanci dostali (príloha č. 2 ) 
Diskusia:  
Ing. Tureková – jedná sa o bežné presuny a zapracovanie poplatku za rozvoj v rámci kapitol. Je 
to v kompetencii starostky poslanci dostávajú len na vedomie. 
 
6. Správa hlavnej kontrolórky obce  
Ing. Tureková - materiály poslanci dostali (príloha č. 3 ). Správa o kontrole daňových a 
nedaňových pohľadávok. Pri kontrole nebol zistený žiadny nesúlad so zákonom. Daňoví dlžníci 
sú riešený výzvami a postúpení exekútorovi 
Poslanci vzali správu na vedomie. 
 
7. VZN č.1/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach , ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička  
Materiály poslanci dostali (príloha č.4 ),  
Starostka – po zverejnení prišla jedna pripomienka od Ing. Turekovej  ( príloha č. 5 )– zmena 
zákona, ktorá bola zapracovaná podľa nového len možnosťou pripomienky. 
Schválenie pripomienky ako aj VZN 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8.  Návrh VZN č.2/2021 o určení názvov ulíc a iných verejných priestranstiev  
Materiály poslanci dostali (príloha č.6 ),  
Starostka – pri spracovávaní mapy sme zistili, že niektoré ulice ako Sady, Ulica pod javorom 
a Sihote musia byť označené aj rímskymi číslicami I, II, III podľa toho ako majú vchod. 
Čo sa týka technických vecí obec hradí označenie ulíc a zabezpečuje výrobu orientačných 
tabuliek pre domy, ale hradiť si ich bude každý sám. 
Dostali sme dve cenové ponuky na výrobu orientačného čísla/ príloha č. 7 /. Vybrali sme 
lacnejšiu od Tomáša Slobodu. 
Bez pripomienok 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Individuálna výročná správa obce Bystrička a správa audítora z overenia  
účtovnej závierky za rok 2020  
Starostka - materiály poslanci dostali (príloha č. 8 a č. 9 ),  
Auditorka skonštatovala, že máme všetko v poriadku a v súlade so zákonom. 
Poslanci bez pripomienok 



10. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku kultúra v Bystričke  
Starostka – jedná sa o vyradenie starých gamatiek z knižnice (príloha č. 10 ), 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku na úseku podnikateľská činnosť 
obce Bystrička  
Materiály poslanci dostali (príloha č. 11 ), jedná sa o plynovú panvicu, ktorá je neopraviteľná. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12. Žiadosť vedúcej prevádzky p. Debnárovej o zvýšenie doplatku pre dôchodcov o 0,20€ od 
01.09.2021, stanovisko hlavnej kontrolórky obce  
Starostka – materiály dostali poslanci od vedúcej prevádzky s odôvodnením zvýšenia 
stravného lístka (príloha č.12), hlavný dôvod zvýšené ceny vstupných materiálov. 
Ing. Tureková prečítala svoje stanovisko ( príloha č. 13) 
Bez diskusie 
Hlasovanie : 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13 Návrh kúpno-predajnej zmluvy medzi obcou Bystrička a p. Tomášom Matulom /motor do 
hasičskej striekačky/ 
zmluvu poslanci dostali (príloha č.14 ),  
Starostka – motor do motorovej striekačky kúpil v Čechách a pre nás to bolo jednoduchšie 
kúpiť od neho ako zo zahraničia.  
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- oslavy SNP hasiči už pripravujú , budú sa variť 4 kotly guľášu, bude prehliadka kapiel, pre deti 
skákací hrad. V rámci protipandemických opatrení sa budú všetci účastníci zapisovať a pri tom 
dostanú aj lístok na guľáš zadarmo. Navrhuje schváliť 1200 € na guľáš ako aj ozvučenie 
a náhrady cestovného.   
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- žiadosť Ivana Dolníka o prenájom 24 m2 , ktorý majú vo svojej záhrada a v rámci dávania svojho 
pozemku do poriadku zistili, že 24 m je obecných. ( príloha 15 ). Kontrolórka obce navrhuje, aby 
sa postupovalo podľa VZN ako pri každom nájom na 5 rokov. Starostka dala odsúhlasiť zámer 
na prenajatie pozemku podľa VZN.    
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- žiadosť Filipa Beláňa o Prístrešok pre autá ( príloha č. 16 ), ktoré starostka zamietla s tým, že 
rozmer prístrešku nespĺňa rozmery na drobnú stavbu a časť stavby zasahuje do obecného 
pozemku ako aj do cesty a obmedzuje dopravu. 



Diskusia 
Ing. Korbeľ – mali by si prístrešok riešiť na svojom ako aj parkovacie miesta pre ľudí, ktorí prídu 
na kone a zastavajú celú cestu. 
Hlasovanie : zamieta výstavbu prístrešku 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: Ing. Rendek 
 
- list od Tomáša Ličku (príloha č. 17) 
Diskusia: 
Starostka -  poslal ponuku pece z bazoša za 300 €, samozrejme nepočíta s montážou 
a spojovacím materiálom. Obec si nemôže vo svojom objekte dať pec, ktorá nemá revíziu. 
Máme pec, ktorá prešla revíziou a trvá na podmienke úrady 50 %nákladov od p. Ličku. 
 - Ing. Korbeľ – už dlhodobo poukazuje, že peniaze za nájom hokejky by sa mali dať do fondu na  
   obecný úrad a potom použili na opravy a investície do štadiónu pri hokejke. Vždy sa  
    investovalo len do ihriska veľkého a tu nič. 
Starostka – p. Ličko má zmluvu s TJ tak rokovať o podmienkach má s TJ a nie so zastupiteľstvom. 
Hlasovanie    
Hlasovanie :  
Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: Ing. Korbeľ, Mgr. Pospíšilová 
 
- Cesta  Breziny – uskladnili sme asfalt na na dvore PD Belá – Bystrička, asfalt sa nedá použiť sú 
to veľké kusy a spracovať a potom použiť je drahé. Po jednaní s p. Fabšíkom sme dohodli, že 
nám problematický asfalt odvezie a na cestu do Brezín dovezie asfaltovú drť . (ponuka príloha 
č. 18 ) 
Diskusia: 
Ing. Korbeľ – svoj účel to splní 
p. Lučanský – už tam bolo dovezené veľa drte a cesta bola celkom slušná, ale si to tam rozkopali 
na kanalizáciu a teraz žiadajú zasa úpravu. 
Starostka – musíme vyčistiť aj družstevný dvor už ju na to upozornil p. Sumka predseda PD 
 
- vyšla výzva na rozšírenie kapacity MŠ ( príloha č. 19) , skúsime vypracovať žiadosť na vytvorenie 
dvoch tried v podkroví. Uvidíme koľko bude stáť návrh . Poslanci usúdili, že by to stálo za to. 
Ing. Korbeľ  - do obce prichádza veľa mladých ľudí treba rozšíriť MŠ. 
  
- ministerstvo kultúry vydalo výzvu na technické vybavenie knižníc ( príloha č. 20 ). Dáme žiadosť 
na výmenu okien, opravu WC a nové gamatky. Žiadosť nie je až taká náročná obec ju vypracuje 
sama. 
 
- komisia ŽP – treba urobiť kontrolu nakladania s odpadom. Námatkovo vytypovať niekoľko 
domácností a urobiť rozbor odpadu a aby sa zistilo ako sa separuje 
 
15. Diskusia 
Ing. Matula – nepáči sa mu umiestnenie značky MARTIN 
Starostka – je to v riešení v septembri by tam mali dať  70 
Ing. Holan – ako sa stojí s križovatkou ? 
Starostka – bola ohľadom križovatky v Žiline, projekt je už nakreslený, pripravuje sa stavebné 
konanie. Na budúci rok by to mohlo byť. 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 12.08.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 



...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


